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Innspel til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 

Rådmannen gir ikkje framlegg i denne saka

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - 019/22

RFF - behandling:
Rådet gjorde slikt fellesframlegg:
"Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av eitkvart tiltak. 
Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som både vert sett opp på 
dei mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg 
for alle.

Rådet ønskjer også at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen."

Framlegget vart samrøystes vedteke.

RFF - vedtak:
Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av einkvart tiltak. 

Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som vert sett opp på dei 
mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg for 
alle.

Rådet ønskjer at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen.



Eldrerådet - 019/22

ELD - behandling:
Rådet gjorde slikt fellesframlegg:
"Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av eitkvart tiltak. 
Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som både vert sett opp på 
dei mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg 
for alle.

Rådet ønskjer også at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen."

Framlegget vart samrøystes vedteke.

ELD - vedtak:
Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av eitkvart tiltak.

Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som både vert sett opp på 
dei mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg 
for alle.

Rådet ønskjer også at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen

Saksopplysningar:
Saksopplysningar: 
Vi lagar ny kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet. No ønskjer vi innspel til korleis vi kan leggje 
til rette for at alle som bur på Osterøy kan halde seg aktive i sin eigen kvardag.

Denne våren har vi henta inn informasjon frå lag og organisasjonar, ungdomsrådet og hatt opne 
møter der vi har fått mange gode innspel og tilbakemeldingar om kva som er bra innanfor dei tilboda 
som finnes i dag, og kva som kan verte betre. Dette gjeld både idrettsanlegga våre og korleis vi kan 
skape nye arena som gjer at fleire får moglegheit til fysisk aktivitet.

Det er eit godt idrettstilbod i dag, og ungdommen er stort sett nøgde. Samstundes saknar mange eit 
breiare tilbod av aktivitetar. Vi treng difor dine idear og ønskjer til denne planen.

Vidare er moglegheita for fysisk aktivitet på Osterøy stor, og vi ønskjer innspel til korleis vi kan nytte
naturen vår, samstundes som vi tek den i vare. Moglegheita skal vere der for innbyggarar i alle aldrar 
og for alle funksjonsnivå.

Ønskjer du å kome med innspel til planen, send ein e-post til post@osteroy.kommune.no , eller pr 
brev til Osterøy kommune, postboks 1, 5293 Lonevåg.



Fristen er sett til 31.august.

Innspela vert vurdert og eit samla planforslag vert sendt på høyring og offentleg ettersyn etter 
politisk handsaming.

Spørsmål kan rettast til Linda Svidal Nordås (linda.svidal.nordas@osteroy.kommune.no ) og Wenche-
Mari Bliksås (wenche-mari.bliksas@osteroy.kommune.no ).

Konklusjon
Saka vert lagt fram for eldrerådet og råd for menneske med nedsett funksjonsevne for moglegheit 
for innspel.


